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Bemutatkozás 
 
Török Gergő vagyok, a nemzetközi igazgatás alapszak másodéves hallgatója. Mindig is fontos 

volt számomra közösségi élet és az, hogy annak aktív tagja is legyek. Nyitott és segítőkész 

embernek tartom magam, aki igyekszik minden felmerülő problémára egy megoldást találni a 

lehetőségeimhez mérten. Gimnáziumi éveim alatt is aktív tagja voltam a DÖK-nek és ezt idén 

szeretném itt az egyetem belül a HÖK-ben is képviselni a hallgatókat. 

 

 

Motiváció 
 

Motivációm, ami miatt szeretnék a hallgatói önkormányzatba jelentkezni az az, hogy úgy 

érzem, hogy a hallgatói közösségért végzett munka fontos és értékes, amelyben szívesen 

vállalnék aktív szerepet. A nyár folyamán részt vettem a mentorprogramban, ahol rengeteg 

tapasztalatot szereztem a szervezés, a kommunikáció és a közösségépítés terén. Ez az élmény, 

barátaim és a gólyák még jobban megerősítettek abban, hogy szeretnék még többet tenni a 

hallgatótársaimért, és hozzájárulni az egyetemi közösség fejlesztéséhez. Mindig is é lvéztém a 

kihí va sokat, é s a problé ma k mégolda sa ra to rékszém, ami kü lo no sén hasznos léhét a HÖ K 

münka ja ban. Tova bba  hiszém, hogy a HÖ K-bén valo  szérépva llala s léhéto sé gét adna arra, 

hogy a hallgato i é létét mé g inka bb szí nésébbé  é s é lvézétésébbé  tégyém. Cé lom, hogy 

hozza ja rüljak ahhoz, hogy az égyétémi é vék né csak szakmailag, haném ko zo ssé gi 

szémpontbo l is gazdagabbak légyénék. 

 
 

Megvalósítandó céljaim 
 

A Repohár rendszer kialakítása a tóparti büfében az egyetemi polgárok számára. Ez egy 

fenntartható és környezettudatos megoldás lenne, amely hozzájárulna a hulladéktermelés 

csökkentéséhez és az egyetemi közösség zöldebb életmódjának népszerűsítéséhez. A rendszer 

lényege, hogy a hallgatók és oktatók újra használható poharakat kapnának, melyen az egyetem 

logója vagy egyedi dizájnja is megjelenhetne, ami növelné az intézmény arculatának 



láthatóságát és a hallgatók összetartozás-érzését. A poharak használatával elkerülhető lenne a 

műanyag vagy eldobható papírpoharak folyamatos elpazarlása, amelyek komoly terhet rónak a 

környezetre. Ezáltal ösztönöznénk az embereket a poharak újra használatára, csökkentve a 

szemetelést és az egyszer használatos eszközök iránti igényt. A rendszer továbbá hosszú távon 

költséghatékony megoldást jelentene mind a büfé, mind az egyetemisták számára, hiszen 

csökkennének az eldobható poharak beszerzési költségei. A rendszer környezeti előnyein túl az 

egyetemi közösség számára lehetőséget nyújtana arra, hogy egy kis lépésben hozzájáruljanak a 

fenntarthatóbb jövőhöz. Ez a kezdeményezés tovább erősítené az egyetem elkötelezettségét a 

fenntarthatóság iránt, és példaként szolgálhatna más közösségek és intézmények számára is. 

 

„NKE falunap” szervezése egy olyan esemény lenne, amely az egyetemisták számára egy 

bulisabb, lazább fesztiválként szolgálna, hasonlóan a Ludovika Fesztiválhoz, de nagyobb 

hangsúlyt fektetve a szórakozásra. Ez a rendezvény egy színes, fesztiváli hangulatot varázsolna 

a campus „falai” közé, ahol a hallgatók különféle programokon, koncerteken és bulikon 

vehetnek részt. A falunap egy remek lehetőség lenne arra, hogy az egyetem növelje saját 

bevételeit, hiszen a kitelepülő vendéglátósok és egyéb szolgáltatók bérleti díjai, valamint a 

fesztiválon eladott belépőjegyek és különféle termékek mind jelentős bevételt hoznának. 

Emellett a hallgatóknak is egyedülálló élményt nyújtana, hiszen egy kötetlenebb, vidámabb 

környezetben kapcsolódhatnának ki, távol a tanulás nyomásától. A fesztivál változatos 

bódékkal és standokkal lenne ellátva. A campus megtelne életvidám zenei programokkal, DJ-

kel és koncertekkel, hogy a hallgatók számára felejthetetlen élményt nyújtson. A falunap mind 

közösségi, mind gazdasági szempontból előnyös lenne az egyetem számára, hiszen egy ekkora 

fesztivál jelentős vonzerővel bírna, nemcsak az egyetemisták, hanem akár másik egyetemisták 

számára is. 

 

Egy állandó közösségi tér kialakítása a kollégiumban, ami jelentős pozitív hatással lenne a 

hallgatók mindennapi életére és a kollégiumi közösségre. Ez a tér nem csupán egy hely lenne a 

kikapcsolódásra, hanem egy olyan központ, ahol a hallgatók bármikor összegyűlhetnek. Az itt 

kialakuló kellemes környezet segítené a hallgatók közötti kapcsolatok erősítését, és 

hozzájárulna a kollégium közösségi életének fellendítéséhez. Ez a közösségi tér a hallgatók 



számára a pihenés és feltöltődés helyszíne lehetne, ahol egy finom kávé vagy harapnivaló 

mellett tudnának társasági életet élni. 

Ez a fejlesztés összességében hozzájárulna a kollégium életminőségének javításához, és egy 

aktív, élénk közösséget építene, amely hosszú távon is előnyös az egyetemisták és az intézmény 

számára egyaránt. 

 

Zárszó 

 

Szeretném kiemelni, hogy a Hallgatói Önkormányzatban való részvétel számomra nem csupán 

lehetőség, hanem felelősség is. Célom, hogy aktívan közreműködjek egy olyan közösség 

kialakításában, amely a hallgatók érdekeit és igényeit helyezi előtérbe. Hiszem, hogy egy 

hatékony HÖK képes pozitív változásokat hozni mind a közösségi életben, mind az egyetemi 

mindennapokban.  

Remélem pályázatommal felkeltettem az érdeklődésetek és bizalmat szavaztok nekem, hogy 

képviselhesselek bennetek és az érdekeiteket! Köszönöm, hogy időt szántál arra, hogy 

elolvastad a pályázatom! 

Török Gergő s.k. 

 


